
Motie: Geen geld voor het Copernicusinstituut 

Provinciale Staten van Utrecht in vergadering bijeen op 8 juli 2020  ter bespreking 
van de kaderbrief   

Overwegende: 

Dat GS voornemens is € 2.000.000,00 uit te trekken voor het bid om het 
Copernicusinstituut naar Utrecht te halen. 

Dat het niet is uit te leggen aan de Utrechters, dat het Copernicusinstituut gratis 
huisvesting verlangd voor 25 jaar. 

Dat het niet aan de Utrechters is uit te leggen dat de medewerkers van het 
Copernicusinstituut als medewerkers van de EU geen inkomstenbelasting betalen, 
ondanks torenhoge inkomens, maar wel van alle (sociale) voorzieningen gebruik 
zullen maken en dat die lasten dus op de schouders komen van anderen.  

Dat het waarschijnlijk is het de druk op de woningmarkt zal verhogen. 

Dat het Utrecht Science Park al uit zijn voegen barst en dat het beter is om de 
schaarse ruimte te gebruiken voor bedrijven en/of instellingen die wel bereid zijn voor 
hun huisvesting te betalen. 

Dat het in tijden van crisis onverantwoord is zoveel belastinggeld in te zetten voor het 
aantrekken van dit instituut. 

Dat GS op geen enkele wijze aannemelijk heeft gemaakt, dat de extra 
werkgelegenheid, dat het aantrekken van het instituut mogelijk zal opleveren, gaat 
om mensen die nu werkloos zijn, waardoor eerder verdringing op de arbeidsmarkt 
reëel is. 

Dat de prioriteit dient te liggen bij het aan de slag krijgen van mensen die aan de kant 
staan en niet bij het faciliteren van een EU-instituut.  

Dat het Copernicusinstituut welkom is, indien zij hun komst zelf financieren en de 
werknemers inkomstenbelasting laten afdragen zoals alle Nederlanders dat moeten. 

Draagt GS op om: 

Geen enkele bijdrage te leveren aan het aantrekken van het Copernicusinstituut naar 
Utrecht en het bid in te trekken. 

En gaan over tot de orde van de dag. 
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